

Designated Health Check Package 2024 指定健康檢查優惠2024

EXAMINATION DETAILS 檢查內容		Male 男士	Female 女士
Measure height, weight, blood pressure, pulse, SpO2, waist and hip circumference 量度身高、體重、血壓、脈搏、血氧飽和度、腰及臀圍		✓	✓
Evaluate BMI, hypoxemia and risk of central obesity 評估身高體重比例指數(BMI)，低血氧症及中央肥胖風險		✓	✓
Medical Imaging 影像掃描			
CT Scan 電腦掃描	Low Dose Thorax 低放射劑量胸腔檢查	✓	
Ultrasound 超聲波	Prostate + Urinary Bladder + Kidneys (Transabdominal) 前列腺、膀胱及腎臟 (經腹部)	✓	
	Pelvis (Transabdominal) 盆腔 (經腹部)		✓
DXA 骨質密度	Spine + Hip 腰椎及股骨		✓
Cervical Screening 子宮頸檢查			
Pap Smear 柏氏塗片			✓
Cardiovascular Risk Assessment 心臟病風險評估			
ECG 心電圖	Resting 靜態心電圖	✓	✓
Blood Test(s) 血液檢查			
Anaemia 貧血檢查	CBC 全血計數	✓	✓
	SR 紅血球沉降率	✓	✓
Renal Function 腎功能組合	Urea 尿素	✓	✓
	Creatinine 肌酸酐	✓	✓
	Potassium 鉀	✓	✓
	Sodium 鈉	✓	✓
	Chloride 氯化物	✓	✓
Liver Function 肝功能組合	Alkaline Phosphatase 鹼性磷酸酶	✓	✓
	Bilirubin Total 總膽紅素	✓	✓
	Protein Total 總蛋白	✓	✓
	Albumin 白蛋白	✓	✓
	Globulin 球蛋白	✓	✓
	A/G Ratio 白蛋白球蛋白比率	✓	✓
	SGPT (ALT) 谷丙轉氨酶	✓	✓
	SGOT (AST) 谷草轉氨酶	✓	✓
Diabetes 糖尿	Gamma GT 丙種谷氨酸轉胺酶	✓	✓
	Glucose 血糖	✓	✓
Lipid Profile 血脂組合	HbA1c 糖化血紅蛋白	✓	✓
	Cholesterol Total 總膽固醇	✓	✓
	HDL Cholesterol 高密度膽固醇	✓	✓
	LDL Cholesterol (Direct) 低密度膽固醇 (直接)	✓	✓
	Total/HDL Chol Ratio 總 / 高密度膽固醇比率	✓	✓
Gout 痛風	Triglycerides 三酸甘油酯	✓	✓
Gout 痛風	Uric Acid 尿酸	✓	✓
Thyroid 甲狀腺	Free T4 游離甲狀腺素	✓	✓
Cancer Marker 癌症指標	Alpha-Fetoprotein (AFP) - Liver 肝臟: 甲胎胎蛋白	✓	✓
	CA19.9 - Pancreas 胰臟: 癌抗原 19.9	✓	✓
	Carcinoembryonic Antigen (CEA) - Colorectal 大腸: 癌胚抗原	✓	✓
	EBV Ab - Nasopharyngeal carcinoma 鼻咽癌症測定	✓	✓
	Prostate Specific Antigen (PSA), Total 前列腺癌抗原	✓	
	CA 15.3 (Breast) 癌抗原 15.3(乳腺)		✓
	ROMA (CA125 and HE4) 卵巢惡性腫瘤風險評估數值 (癌抗原 125 及 人附辜蛋白)		✓
Other Test(s) 其他測試			
Urine Test 小便檢測	Urinalysis 尿液常規檢驗	✓	✓
Pre-Screening Consultation and Report Explanation by Doctor 醫生檢查前會診及報告講解		✓	✓
Original Price 原價 (HK\$)		HK\$8,630	HK\$8,730
Special Price 優惠價 (HK\$)		HK\$5,280	HK\$5,380

Special discount will be applied for extra needed test done with designated Health Check Packages, please contact KPM Healthcare Centre on (852) 3893 6888 for details.

惠顧指定健康檢查套餐的客戶，如有需要增加其他檢查項目可享特別折扣優惠，詳情請致電 (852) 3893 6888 與九龍半島醫學中心聯絡。

Terms & Conditions:

1. Offers are valid from January 1 to December 31, 2024, unless otherwise stated.
2. 3-day advance reservation is required and subject to availability.
3. The offers are available to holders of a basic or supplementary American Express Card, issued either by American Express or a third party bearing the name or trademark or service mark or logo of American Express, unless otherwise stated.
4. Offers are not transferrable or redeemable for cash, or used in conjunction with other offers, promotions, vouchers or privileges, unless otherwise stated.
5. To redeem an offer, purchase should be charged in full to an American Express Card.
6. Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the offers in accordance with these Terms and Conditions. American Express International, Inc. or any of its affiliates ("American Express") is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the offers and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
7. American Express and the participating merchant reserve the right to change these Terms and Conditions at any time without prior notice.
8. Participating merchants' terms and conditions apply - please check with the respective merchants for details.
9. In the event of any dispute arising from this promotion, the decision of American Express and the participating merchants shall be final.
10. In the event of any inconsistency between the English and non-English language versions, the English language version shall prevail.
11. In case of any enquiry related to these offers, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your card or our customer service hotline at 2277 1010.

條款及細則:

1. 除特別註明外，優惠有效期由2024年1月1日至12月31日止。
2. 必須3天前預約及視乎供應情況而定。
3. 優惠只適用於持有由美國運通或第三方機構簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的美國運通基本卡或附屬卡會員，除特別註明外。
4. 優惠不可轉讓或兌換現金、或與其他優惠、推廣、禮券或禮遇一併使用，除特別註明外。
5. 必須全數以美國運通卡簽賬方可享用此優惠。
6. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶根據此條款及細則負責提供予會員。美國運通國際股份有限公司及其附屬公司並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
7. 美國運通及參與商戶保留隨時更改本條款及細則之權利，而不會作任何事先通知。
8. 參與商戶的條款及細則適用。請向個別商戶查詢詳情。
9. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
10. 條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版本為準。
11. 如對此優惠有任何疑問，請致電卡片背面顯示的24小時熱線或客戶服務熱線2277 1010查詢。

Address 地址 :

1/ F, The Kowloon Hotel Shopping Arcade, 19-21 Nathan Road, Tsim Sha Tsui
尖沙咀彌敦道19-21號九龍酒店商場1樓全層

Tel 電話 :

(852) 3893 6888